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BÜYÜKELÇİ’DEN
POLATLI'YA ÖVGÜ
DOLU SÖZLERHABERİN DEVAMI 6. SAYFADA

'Tuna'dan Orhun'a İpek
Yolu Rallisi' programı
için Moldova Büyükel-
çisi Dmitri Croitor
Polatlı'ya geldi. Dmitri
Croitor, Polatlı'ya övgü
dolu sözler kullandı.

CHP POLATLI KONGRESİNDE
MİLLETVEKİLLERİNE TEPKİ
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Cumhuriyet Halk
Partisi 13. Olağan
Kongresi dün
gerçekleştirdi.
Kongrede Polatlı
CHP eski İlçe
Başkanı Ömer Lütfü
Türker CHP
Milletvekillerine
tepki gösterdi.
Türker; “Bir daha
Polatlı'ya gelmeyin”
ifadelerini kullandı.

BİLAL HAŞİM AVCI
YENİDEN BAŞKAN

HABERİ 3. SAYFADA

GORDİON'DA
İPEK YOLU
RALLİSİ 5'TE

Özcan Köklü:
Polatlı Belediye
Başkanı Aday
Adayıyım 6'DA

Çınar ve
Öztürk
Ailelerinin
Mutlu
Günü 2'DE
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MHP eski İlçe Başkanı
Tuncer Öztürk'ün kızı Sena
Öztürk ile Polatlı Özel Halk
Otobüsleri Kooperatifi
Başkanı ve PTO Meclis
Üyesi Erdal Çınar'ın kardeşi
Yılmaz Can Çınar,
cumartesi günü İki Alyans
Kır Bahçesi Düğün
Salonunda gerçekleştirilen
görkemli düğün töreni ile
dünya evine girdiler. Çınar
ve Öztürk çiftinin nikahını
Belediye Başkanı Mürsel
Yıldızkaya kıydı. Nikah
Şahitleri ise MHP eski
Milletvekili Sedat Çevik, İYİ
Parti Ankara Milletvekili
Adnan Beker ve TÖHOB
Başkanı Kurtuluş Kara oldu.
Çınar ve Öztürk ailelerinin
bu mutlu gününde; İYİ Parti
Ankara Milletvekili Adnan
Beker, MHP eski Milletvekili
Sedat Çevik, TÖHOB
Başkanı Kurtuluş Kara,
MHP İl Yönetim Kurulu
Üyesi Aydın Baloğlu, Ak
Parti Polatlı İlçe Başkanı
Aysel Demir ve yönetim
kurulu üyeleri, MHP İlçe
Başkanı Uğur Güngör ve
Yönetim Kurulu Üyeleri,
Türkiye Pazarcılar
Federasyonu ve Polatlı
Pazarcılar Odası Başkanı
Ali Karaca, Polatlı Ticaret
Borsası Başkanı Yahya
Toplu, AK Parti Polatlı
Belediye Meclis Üyesi ve
Polatlı Emlakçılar Odası

Başkanı Mustafa Akkaya,
Polatlı Belediyesi Meclis
Üyeleri; Ferruh Şimşek ve
Metin Tulgay, Polatlı Esnaf
Kefalet Kooperatifi Başkanı
Ertuğrul Kıymaz, Polatlı
Ticaret Odası Meclis Üyeleri
ve çok sayıda davetli
düğüne katılım sağladılar.

Katılımın oldukça yoğun
olduğu düğün törenine daha
ismini sayamadığımız pek
çok isim katılar Öztürk ve
Çınar ailelerinin mutlulukla-
rını paylaştılar. MHP Ankara
İl Yönetim Kurulu Üyesi
Aydın Baloğlu, genç çifte
özel bir hediye takdim etti.

Polatlı Ülkü Ocakları
Başkanı Av. İbrahim Güran,
Türk Bayrağı ve Kuran-ı
Kerim hediyesini takdim etti.
Hediye töreninin ardından

genç çift ve dostları, yöresel
oyun havaları ile doyasıya
eğlendiler.
Polatlı Postası Gazetesi
olarak Öztürk ve Çınar

ailelerini tebrik eder, genç
çifte ömür boyu mutluluklar
dileriz. Hayırlı ve uğurlu
olsun.

AYKUT KAYA

ÇINAR VE ÖZTÜRK AİLELERİNİN MUTLU GÜNÜ
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Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı İlçe Başkanlığı 13.
Olağan Kongresi dün saat
10.00'da gerçekleştirildi.
Polatlı Konak Güldeste
Düğün Salonu'nda
gerçekleştirilen kongreye;
CHP Ankara Milletvekili
Aliye Timisi Ersever, CHP
Ankara Milletvekili Onur
Konuralp, CHP Milletvekili
aday adayı Prof. Dr. Ali
Yıldırım, CHP Milletvekili
aday adayı Armağan
Erdoğan, CHP Milletvekili
aday adayı Hüseyin Can
Güner, CHP Ankara İl
Başkan Yardımcısı Kemal
Kaplan, CHP Ankara İl
Başkan Yardımcısı Hüseyin
Demir, Yeniden Refah
Partisi Polatlı İlçe Başkanı
Muzaffer Öztürk ve
yönetimi, ABB Başkanvekili
Sercan Çığgın, ABB
Başkanvekili Berkay
Gökçınar, Emlakçılar Odası
Başkanı Mustafa Akkaya,
Polatlı Lokantacılar
Kahveciler Fırıncılar ve
Pastacılar Odası Başkanı
Hıdır Çavuş, Polatlı Esnaf
Kefalet ve Kredi Kooperatifi
Başkanı Ertuğrul Kıymaz,
Polatlı Şoförler ve
Otomobilciler Odası
Başkanı İsmail Tarhan,
Gelecek Partisi İlçe
Teşkilatı, Demokrat Parti
İlçe Başkanı Erkut Kubat ve
ilçe teşkilatı, AK Parti ilçe
yönetimi, CHP Haymana
ilçe yönetimi, Polatlı
Atatürkçü Düşünce Derneği
Başkanı Hatice Hatipoğlu,
ABB Meclis üyesi Serdar
Kendir, STK temsilcileri ve
partililer katıldı.

“GÜN; CUMHURİYET
HALK PARTİSİ'NİN

ETRAFINDA BİRLEŞME
GÜNÜDÜR”

Polatlı Konak Güldeste
Düğün Salonu'nda
gerçekleştirilen kongrede
konuşan CHP Polatlı İlçe
Başkanı Bilal Haşim Avcı şu
ifadelere yer verdi: “Altı
okumuzun temsil ettiği
ilkelerimizin güneşinin bir
kez daha ve yeniden
Duatepe'den doğacağı
inancı, gelecek güzel
günlerin umuduyla
selamlıyorum sizleri. Kuva-
yı Milliye ruhunun zaferle
taçlandığı, bağrından
Sakarya Zaferi'nin anıt gibi
yükseldiği Polatlı'dan en gür
biçimde sesleniyoruz;
Çağdaş Türkiye'yi buldozer
gibi ezip geçmek planları
yapan bir zihniyetle yerelde
ve genelde her cephede
mücadele için gün;
Cumhuriyet Halk Partisi'nin
etrafında birleşme günüdür.

“ÇAĞDAŞ TÜRKİYE
SEVDALILARI,

FARKLILIKLARI VE
KÜÇÜK ÇELİŞKİLERİ BİR

YANA
BIRAKMALIDIRLAR”

Öncelikle kurtuluşunda etkin

bir biçimde görev aldığı
Türkiye Cumhuriyeti'nin ülke
bütünlüğünü ve milli
sınırlarını korumak.
Kuruluşunda da etkin bir
biçimde görev aldığı laik ve
çağdaş Cumhuriyetimizin
temel ilkelerini ve felsefesini
savunmak ve korumak.
Atatürkçüler, yurtseverler,
çağdaş Türkiye sevdalıları,
aralarında farklılıkları ve
küçük çelişkileri bir yana
bırakmalıdırlar. Bugün
ülkemizin sadece ekonomisi

ve eğitimi değil; sosyolojik
yapısı, üniter yapısı, hukuk
devleti, yargı bağımsızlığı
tehdit altındadır. Gün
Cumhuriyet Halk Parti'mizin
etrafında birleşme günüdür.
Artık kökenleri Kuva-yı
Milliye'de olan büyük CHP'yi
yeniden yaratma günüdür.
“İLKELERİMİZİN GÜNEŞİ

YENİDEN VE BİR KEZ
DAHA DUATEPE'DEN

DOĞACAKTIR”
Bu topraklar, bütün
zamanlarda hoşgörünün,
barışın, kardeşliğin olduğu
kadar zulme, zorbalığa ve
haksızlığa karşı
mücadelenin de coğrafyası
olmuştur. Gücünü
beraberliğinden alan,
herkesi kucaklayan, altı
okumuzun temsil ettiği
ilkelerimizin güneşi yeniden
ve bir kez daha
Duatepe'den doğacaktır.

“İLÇE BİNAMIZI İLÇE
MERKEZİ HALİNE

GETİRMEK İÇİN GAYRETİ
HEP BİRLİKTE VERDİK”

2019 yerel seçimler
öncesinde göreve geldik.
Zor zamanlardan birlikte
geçtik. İlçe binamızı, ilçe
merkezi haline getirmek için
gayreti hep birlikte verdik.
Pandeminin en yoğun
zamanlarında toplumsal
dayanışmanın en güzel

örneklerini yine birlikte
gösterdik. Hep sahadaydık.
Öbek Örgütlenmesi
çalışmamızla 15 bin hane
ziyaretini hep beraber
gerçekleştirdik. Deprem
felaketinde tek yürek olduk.
İlçe Başkanlığımız, insan
üstü gayretlerin merkezi
oldu. Genel seçim
sürecinde sandık
güvenliğine büyük özen
gösterdik. 2019 yerel
seçimlerinde 11 büyükşehir,
10 il ve 191 ilçe belediyesini

kazanırken; Cumhuriyet
Halk Partisi hamaset, korku
siyaseti, kimlik siyaseti gibi
kutuplaştırıcı siyaset
üzerinden kurulan stratejiyi
yerle bir etmiştir. Merkezine
insanı, toplumun
sorunlarını, çözüm
önerilerini alan, akıl ve
vicdana dayanan yönetim
anlayışını, sosyal
demokrasi ilkelerini Polatlı'yı
yaşanır bir kent yapabilmek
adına hedeflerimizin en
öncesine koyuyoruz.

“BUNCA YIKINTININ
ARDINDAN AYAKTA

KALAN CUMHURİYET
HALK PARTİSİ İÇİN

BİRLİK, BERABERLİK VE
BÜTÜNLEŞMEK

ZAMANIDIR”
Ülkede ekonomi çökmüş,
kamu sistemi çökmüş, ücret
sistemi ve gelir dağılımı
dengesi çökmüş, eğitim
sistemi çökmüş, adalet
sistemi çökmüş. Bunca
yıkıntının ardından ayakta
kalan Cumhuriyet Halk
Partisi için birlik, beraberlik
ve bütünleşmek zamanıdır.
Önümüzde çok önemli bir
dönüm noktası var. Bu
hedeflerimize giden yolda,
bütün örgütlerimize çok
önemli rol düşüyor.
Durmadan, yorulmadan, ev
ev, kapı kapı dolaşarak

yerel seçimlerde de yine en
yüksek oylarla, inşallah
belediye seçimlerini
kazanacağız. Ben
inanıyorum ki bunun için her
birimiz üzerimize ne
düşüyorsa yapacağız.
Cumhuriyet Halk Partisi
olarak, yerel seçimde
Polatlı'yı sosyal demokrasi
ile hep birlikte
taçlandıracağız.

“ADAY ADAYLIĞINI
AÇIKLAYAN ÖZCAN

KÖKLÜ ARKADAŞIMIZA

TEŞEKKÜR EDİYORUM”
Polatlı'mızın önemli
sorunlarını Cumhuriyet Halk
Partisi çözecektir. Bu arada
yerel seçimler yaklaşırken,
CHP Polatlı İlçe Başkanlığı,
Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı Belediye Başkanı
aday adaylarını bekliyoruz.
Bu anlamda aday adaylığını
açıklayan Özcan Köklü
arkadaşımıza teşekkür
ediyorum. Devamını da
bekliyoruz. Sizlerden gelen
desteklerle oyumuzu yüzde
7,5 oranında artırdık.
Ankara'nın 25 ilçesi
arasında 3 ilçenin oyu
yükseldi. Bu ilçelerden biri
de Polatlı. Bunları sadece
ben ve ilçe yönetimi değil
bütün örgütümüzle
başardık. Gün birlik
günüdür.”

CHP POLATLI İLÇE
YÖNETİMİ BELLİ OLDU

Başkan: Bilal Haşim Avcı,
Yönetim Kurulu Asil Üyeler:
Sevinç Altay, Aynur Ateş,
Suat Bağlan, Recai Başar,
Yiğithan Bulat, Melih Çınar,
Yusuf Dalkılıç, Murat Deniz,
Bülent Kirinç, Sibel Koçak,
İlknur Oğuzlar, Selma Özen,
Dilan İrem Sezen, Mehmet
Tekin, Giray Temurer,
Mevlüt Yağlıkara
BİZ BÜYÜK BİR AİLENİN

FERDİYİZ

CHP Ankara Milletvekili
Okan Konuralp
konuşmasında şu ifadelere
yer verdi; “Sayın Divan ve
bu salonda bulunan bütün
Cumhuriyet Halk Partilileri
ben kardeşim ve yoldaşım
olarak görüyorum ve bu
salonda bulunan
Cumhuriyet Halk Partili
olmayarak bulunan herkesi
de dostlarım, arkadaşlarım
olarak kutluyorum.
Nihayetinde herkesin
kendini özgürce ifade

edebildiği bir yüz yıllık tarihe
sahibiz. Eksikliklerimizi,
yanlışlıklarımızı yanlış
anlaşılmalarımızı ortadan
kaldırmak için kendimizi
onarma halidir. Bunu
yaparken birbirinize karşı
kırıcı olmamalıyız. Bunu
yaparken bir birlerimizi
dışlayıcı, ötekileştirici
olmamalıyız. Biz büyük bir
ailenin ferdiyiz. Biz
Cumhuriyet Halk Partiliyiz.
Değişimi isteyen
arkadaşlarımız olabilir.
Değişim karşısında değişim
değil. Bunun adını
yenileşme olarak koyuyoruz
diyen irade kazanabilir. Fark
etmez. Kimin kazanıp
kazanmayacağı belli değil.”
POLATLI'DA BİR BAŞARI
GETİRDİNİZ PARTİMİZE

CHP Ankara Milletvekili
Gamze Taşçıer şu ifadeleri
kullandı; “Öncelikle bir hak
teslimiyle konuşmama
başlamak istiyorum.
Ankara'da Ortalama yüzde
beş oranında bütün
ilçelerde oyumuz arttı.
Gölbaşı'ndan sonra en çok
oyumuzu arttırdığımız
içimizden bir tanesi Polatlı.
Öncelikle ben hem bir
partiliniz olarak hem bir
kardeşiniz, arkadaşınız
olarak her birinize gece
gündüz demeden,

çoluğunuzdan,
çocuğunuzdan,
evladınızdan vakit ayırarak
verdiğiniz bütün emekler
için tüm alın teriniz için her
birinize ayrı ayrı teşekkür
etmek istiyorum. Her
birimizin sonunda umutla
beklediği belki de bu çok
partili döneme geçtikten
itibaren ilk defa iktidara bu
kadar yakın olduğumuz bir
seçimin hayal kırıklığını
sizler gibi ben de yaşadım.
İlk defa iktidar olmaya bu
kadar yakındık. Dolayısıyla
o yüksekten düşmenin
getirdiği öfkeyi, kızgınlığı,
kırgınlığı çok iyi anlıyorum.
Karış karış ne kadar emek
sarf ettiğimizi her birinizi
gördüğüm kadarıyla çok iyi
biliyorum. Zaten o emeğin
karşılığı ki bu kadar hataya,
bu kadar eksiğe rağmen
oylarımızı bu kadar baskıya
rağmen arttırdınız ve
Polatlı'da bir başarı
getirdiniz partimize.
Hiçbirimizin bu emeği yok
saymaya hakkı da yok
haddi de yok. Eksiklikleri,
hataları gömmek ve bu
eksikliklerden ders alarak
yeni bir yola yoldaş olmak
için bir araya geliyoruz. Yeni
seçilecek arkadaşlarıma da
başarılar diliyorum.”
DEMEK Kİ DAHA FAZLA

ÇALIŞMAMIZ
GEREKİYOR

CHP Ankara Milletvekili
Aliye Timisi Ersever şu
ifadelere yer verdi; “Diğer
vekil arkadaşlarımızla
beraber güzelce çalışmalar
yaptık. Ama netice alamadık
diyelim. Demek ki daha
fazla çalışmamız gerekiyor.
Buradan böyle bir sonuç
çıkarmamız gerekiyor.
Önümüzde belediye
seçimlerimiz var. Biraz daha
fazla çalışarak, özellikle bu
kongreler bittikten sonra
beklemeden alanlara
çıkarak, ev ziyaretleri
yaparak, en azından
teşekkür mahiyetinde bir
önceki seçimin devamı
şeklinde. Belediye seçimleri
biliyorsunuz ki çok daha
farklı. Yani burada birey
önemli ve çalışmalar daha
farklı gözüküyor. Onunla
ilgili çözümler de
bulabiliyoruz üreticilerimiz
açısından da daha fazla
çözümler bulabiliyoruz biraz
daha içimize dönmeden,
birbirimizle uğraşmadan
vatandaşlarımıza dönerek,
onların sorunları anlamında
uğrarsak, dile getirirsek
hem mecliste hem
belediyelerde bizde çözüm
bulabilirsek çok daha fazla
katkı koymuş olacağız.
Bundan sonra da Polatlı'nın
tek yürek, tek yumruk
buradan çıkarak birlikte çok
güzel çalışmalar yapacağını
ve yapacağımıza
inanıyorum”

POLATLI CHP’DE BİLAL HAŞİM AVCI YENİDEN BAŞKAN
Cumhuriyet Halk Partisi Polatlı İlçe Başkanlığı 13. Olağan Kongresi, dün saat 10.00'da gerçekleştirildi. Mevcut Başkan Bilal Haşim Avcı tek aday olarak girdi ve partililerin oylarıyla yeniden CHP Polatlı İlçe Başkanı seçildi.

Sinem Kopar
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Cumhuriyet Halk Partisi
13. Olağan Kongresi dün
gerçekleştirdi. Kongrede
Polatlı CHP eski İlçe
Başkanı Ömer Lütfü
Türker CHP
Milletvekillerine tepki
gösterdi. Türker; “Bir
daha Polatlı'ya gelmeyin”
ifadelerini kullandı.
Dün Cumhuriyet Halk Partisi
13. Olağan Kongresi
gerçekleştirdi. Kongrede
eski Polatlı CHP eski İlçe
Başkanı Ömer Lütfü Türker,
salondan ayrılmak üzere
olan CHP Milletvekillerine
tepki gösterdi. Türker;
“Sizler buradaki arkadaşlara
teşekkür etmek zahmetinde
bile bulunmadınız.
Gidecekseniz buyurun
arkadaşlar. Ama bir daha
Polatlı'ya gelmeyin.” dedi.
BİZ MİLLETVEKİLLERİNE
HASRETİZ YA HASRETİZ

Polatlı CHP eski İlçe
Başkanı Ömer Lütfü Türker
konuşmasında şu ifadelere
yer verdi; “Sayın Divan.
Cumhuriyet Halk Partisi'nin
değerli üyeleri, gençlik
kollarında çalışan
gençlerimiz ve ayaklarının
altı öpülesi bayan
arkadaşlarımız hepinize
saygı ve sevgiyle
selamlıyorum. Biraz önceki
fevri çıkışımdan dolayı
hepinizden, sizden özür
diliyorum tek tek. Belki
rahatsızlık vermişimdir.
Kusura bakmayın. Affedin.
Bizlerin büyüğümüzsünüz
ama affedin. Bazen böyle
fevri çıkışlarımız oluyor.
Aslında bu fevri
çıkışlarımızın temel
sebeplerinden bir tanesi şu.
Ben de seçime yönelik
birtakım çalışmalarda
eksiklikleri burada söylemek
istiyorum ama konuşma
şeklim değişti. Farklı bir
yöne çekildi. Ama şunları
söylemeden
geçemeyeceğim. Biz
milletvekillerine hasretiz ya
hasretiz. Derdimizi
anlatamıyoruz. Biz seçime
hazırlanıyoruz. Bir buçuk yıl
içerisinde demişiz ki, biz
çıkacağız, bu seçimi
alacağız, erken seçim erken
seçim. Gel buraya geldik.
Ne oldu?”
BÖYLE BİR CUMHURİYET
HALK PARTİSİ OLABİLİR

Mİ?
“Elinde materyalin yok senin
ya. İki bin iki yüz tane metin
hazırlamışsın, iki bin iki yüz
tane metninden Dört
tanesini seçip içerisinde
seçim propagandası
yapamamışsın. Bu mu
seçime hazırlanmak? Bu mu
başarı? Ya şu kadınlar
yemin ederek söylüyorum
içlerinde çalıştım. Kendi işim
vardı utandım ya. Kendi
işimi bıraktım. Bu kadınlar
çalışıyor. Ben de bunlarla
çalışmak mecburiyetinde
hissettim kendimi. Sokak

sokak, cadde cadde. Köy
köy gezdik. Arkadaşlar biz
bu şekilde çalıştık Polatlı'da.
Bunu kendim için
söylemiyorum. Ama
milletvekilliği seçiliyoruz.
Tamam. Geliyoruz,
gidiyoruz. Adaylar geliyor.
Partide bir hareketlilik
oluyor. Herkes kendini ifade
etmeye çalışıyor. Oh ne
güzel. Ama seçiliyor. Ya da

yer bulamıyor, küsüyor gidi-
yor. Arkadaşlar böyle bir
Cumhuriyet Halk Partisi ola-
bilir mi? Böyle bir Cumhuri-
yet Halk Partililik olabilir mi?
Bizimle birlikte de bayanlar-
la birlikte dört beş tane
mahalle çalışmasına katıldı.
O kadar zor ki mahalle
çalışmasına katılmak. Ama
esnaf çalışmasına katılmak
bu kadar basit ki. Gir esnafa
merhaba, hoş geldin.
Nasılsın, iyi misin? Hadi
bakalım, seçim çalışması.
Hayır arkadaş ben böyle
seçim çalışması
istemiyorum. Benimle
geleceksin Karaahmet
köyüne, Karaahmet
köyünün ne sıkıntısı varsa
onu anlatacaksın. Sonra
çıkacaksın o insanların
köyünün sorunlarını
dinleyeceksin. Karaahmet
köylüsü bize niye oy versin?
Ne için versin bize ya? Birisi
anlatsın bana. Niye oy
versin Karaahmet Köyü?
Şahmetli Köyü'nün yarım
kalmış konağı
pencerelerinin arasında bu
kadar açıklık Ankara
Büyükşehir Belediyesi'nin
yapılmasını bekleyen bir
sürü Sıkıntılı köy konakları
yolları. Ben buğday
istemiyorum. Ben gübre
istemiyorum. Ben tohum
istemiyorum. Ben köyüme
hizmet istiyorum diyor.
Gittiğimiz her yerde aynısını
söylüyor. Çoğu yerde
muhtar arkadaşlarımız

burada. Yalansa beni
yalanlasınlar. Gittik durum
tespit ettik. Şimdi bu tespit
ettiğimiz durumları burada
milletvekillerimize, Ankara
Büyükşehir Belediye Meclis
Üyelerimize, il yöneticilerimi-
ze anlatmayalım mı?
Gidecekseniz buyurun
arkadaşlar. Ama bir daha
Polatlı'ya gelmeyin.
HİÇBİRİNİZİN EMEĞİ YOK

Bir milletvekili geliyor
burada seçim çalışması
yapmaya. İsmini vermek
istemiyorum ama bir buçuk
dakikalık video çekiyor
gidiyor, protesto ettim,
çektim, gittim.
Cumhurbaşkanlığı seçimi
çalışması olursa acaba
bana ben çalışmalara
katıldım. Bana bir bakanlık
düşer mi? Yok ya Ne güzel.
Hiçbirinizin emeği yok. Şu
kadınların çalıştığı kadar
hiçbir milletvekilinin emeği
yok. Kusura bakmayın.
Buna Gamze Hanım siz de
dahilsiniz. Her geldiğimizde
Polatlı'ya bir saat
geliyorsun, bir saat
gidiyorsun, iki saat. On beş
dakika Polatlı'da kalıyorsun
seçim çalışması yaptık. Yok
öyle. Buraya geleceksin,
bizimle birlikte örgüt ne
görev veriyorsa yapacaksın.
Eğer bunu yapmıyorsanız
kusura bakmayın Polatlı'ya
da gelmeyin. Biz kendi
kendimize çalışırız. Hani
seçime hazırdık biz?
Elimizde hiçbir şey yok.
Kapılara gireceğiz, broşürler
asacağız. Kendimiz
amatörce broşür bastırdık
ya. Kendimiz amatörce
broşür bastırdık.
Cebinizdeki parayla
bastırdık, kimseden
vermedik. Arkadaşlarımız
aralarında para topladılar.

SİZLER BURADAKİ
ARKADAŞLARA

TEŞEKKÜR ETMEK

ZAHMETİNDE BİLE
BULUNMADINIZ

Cumhuriyet Halk
Partisi'ndeki gönüllülük esas
kime gittiysek herkes
kendince, kalınca üç beş
kuruş bir şeyler verip burada
seçimi çıkartmaya başladık.
Hemen hemen Türkiye'nin,
bakın anketlere, bakın çıkan
sonuçlara. Polatlı oyunu
arttırdı. Kimin sayesinde

arttırdı biliyor musunuz O
kadınların sayesinde attı.
Ayakları öpülesi o kadınların
sayesinde arttırıldı
arkadaşlar. Sizler buradaki
arkadaşlara teşekkür etmek
zahmetinde bile
bulunmadınız. Bu kadınlar
böyle cefakarca çalıştı.
Seçim bitti. Çalışma bitti. Ya
acaba bu parka da gitsek de
çalışsak mı? E kadın evine
git. Sabahtan beri
çalışıyorsun yani bir dinden
istirahat et. Yok. Biz bu
seçimi alacağız. Biz burada
çalışacağız. Vallahi billahi
arkadaşlar böyle çalıştılar.
Böyle çalıştılar. Kusura

bakmasın hiç kimse. E
Sonuç? Seçimi kaybettik. E
ne yapalım? On tane
milletvekiline genel başkan
yardımcılarına kendim
mesaj attım. Bakın mesaj
attım. Telefonum da kayıtlı
duruyor. Genel başkana
tavan fiyatını
açıklattıramadık arkadaşlar.
Gecenin son seçim günü
saat dört buçukta seçim

taban fiyatı açıklanıyor. Siz
bu aşağı Ticaret Borsasına
gelip baktınız mı? Ticaret
borsasında çiftçi ne halde?
Ne sıkıntıları var? Nasıl
çözeceğiz bunların
sorunlarını? Ofislere gidip
baktınız mı? Ofislerde ne
olup, bitiyor. Ya Polatlı tarım
başkenti. Polatlı tarımın
başkenti. Arkadaşlar biz
buradaki arkadaşlara gitmez
isek bunların sorunları
dertleri ile ilgilenmez isek bu
insanlar bize niye oy
versinler. Bu köylerin
sorunlarını çözmezsek, her
köyün su sorunu var. Her
köyün farklı farklı sorunları

var. Biz bu sorunları
çözmezsek bu insanlar bize
niye oy versin. Valla ben de
olsam bende oy vermem.

BİZ TÜM
MİLLETVEKİLLERİ

OLARAK BURADAYIZ
CHP Ankara Milletvekili
Aliye Timisi Ersever ise
şöyle cevap verdi;
“Gerçekten üzüldüm Ömer
Başkanıma. Siteminde o da
haklı. Yani geldiğimiz
noktada hepimizin morali
bozuk, kaybedilen bir seçim
var ve bundan sonrası
içinde tabi ki kongreler bizim
konuşma yerlerimiz. Ben
buraya kongre başlamadan
önce geldim. Bekledim
saatini ve aramızda da
sözde de olmasa genel bir
anlaşma vardı. Bir
milletvekilimiz geldiğinde
diğer milletvekilimizin işi
varsa rahatlıkla çıkabilir diye
düşünmüştük. Ama burada
bir hata yapmışız bende üç
aydır milletvekiliyim. Beni
burada tanıyan tanır, bilen
bilir. Örgütten gelen bir
insanım. Örgüt terbiyesi ile
büyümüş bir insanım ve her
alanda da çalışmış bir
insanım. Biraz önce kadın
kollarımızdan bahsedildi.
Türkiye'nin her yerinde
kadınlarımız çok çok iyi
çalıştılar. Polatlı'nın
sorunlarının çok olduğunu
hepimiz biliyoruz. Özellikle
buğdayla ilgili sıkıntılar tüm
Türkiye'nin her tarafında var.
Alımların yapılmadığını
geciktirildiğini, hayvancılıkla
ilgili sorun, soğanla ilgili
sorun, sulamayla ilgili sorun.
Bunların hepsini biliyoruz.
Polatlı2ya kaç defa gelmek
istedim teşekkür etmek için.
Başkanımla en az beş kere
konuşmuşuzdur. Ama
programlar uymadığı için
gelemedim. Biz buradayız
tüm milletvekilleri olarak.
Benim telefonum 24 saat
açıktır. Neye ihtiyacınız
varsa bir telefon kadar
uzağım size.”

BEHRAM CANPOLAT

CHP'DE OLAYLI KONGRE



ELEMAN ARANIYOR
Temelli’de bulunan fabrikamıza;
Plastik thermoform üretiminde

yetiştirilmek üzere,
vasıflı vasıfsız,

askerliğini tamamlamış 5 (beş) Bay
eleman alınacaktır.

Yemek+Servis mevcuttur.

İLETİŞİM
0507 528 78 92
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TÜVTÜRK'ün destekçisi
olduğu ve bu yıl 2'incisi
düzenlenen 'Tuna'dan
Orhun'a İpek Yolu
Rallisi'nin Ankara-Sivas
etabı Gordion Antik
Kenti'nde gerçekleştirilen
törenle start aldı.
Uluslararası Türk Kültür
Teşkilatı (TÜRKSOY) ile
Doğu Batı Dostluk ve Barış
Rallisi Derneği ortaklığında
düzenlenen Tuna'dan
Orhun'a İpek Yolu Rallisi'nin
Ankara-Sivas etabı için
Gordion Antik Kenti'nde

start verildi.
T.C. Dışişleri Bakanlığı,
T.C. Kültür ve Turizm
Bakanlığı, T.C. Dışişleri
Bakanlığı Avrupa Birliği
Başkanlığı himayelerinde
ve Polatlı Belediyesi'nin ev
sahipliğinde düzenlenen
uluslararası 'Tuna'dan
Orhun'a İpek Yolu Rallisi'nin
Ankara-Sivas etabı
Polatlı'da bulunan Gordion
Antik Kenti'nden start aldı.
Törene, Dışişleri Bakan
Yardımcısı Ahmet Yıldız,
Polatlı Belediye Başkanı

Mürsel Yıldızkaya, İl Kültür
Turizm Müdürü Ali
Ayvazoğlu, 16 ülkenin
Ankara büyükelçileri ve
birçok ülkeden müsteşar
katıldı.
Daha önce "Doğu-Batı İpek
Yolu Rallisi" olan ve
sonrasında "Tuna'dan
Orhun'a İpek Yolu Rallisi"
olarak değiştirilen ralli
İstanbul, Ankara, Sivas,
Ordu, Artvin, Gürcistan,
Azerbaycan, Kazakistan ve
Özbekistan'dan geçerek
Kırgızistan'da sona erecek.

YILDIZ:" STARTIN
GORDİON'DA VERİLMESİ
BU MİRASIN NE KADAR
DEĞERLİ OLDUĞUNU

GÖSTERİYOR"
Polatlı Belediye Başkanı
Mürsel Yıldızkaya ile birlikte
rallinin Ankara etabının
startını veren Dışişleri
Bakan Yardımcısı Ahmet
Yıldız; "Gordion Antik
Kenti'mizin UNESCO
Dünya Mirası Listesi'ne
girmesi için çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Bu etkinliğin
Ankara ayağının
Gordion'da olması da bu
mirasın ne kadar değerli
olduğunu gösteriyor.
'Tuna'dan Orhun'a İpek
Yolu Rallisi'nin bu seneki
başlangıcı Sofya'da yapıldı.
Ralli, Kırgızistan'ın Pamir
şehrinde son bulacak.
Umarım seneye Çin ve
Rusya'daki geçiş sorunları
halledilirse ralli adına
uygun bir şekilde
Moğolistan'ın Orhun
kentinde son bulacak.
Tarihi İpek Yolu tüm
Dünya'da bilinen bir yol. Bu
ralliyle birlikte tarihi İpek
Yolu'nun da değeri bir kez
daha öne çıkmış oluyor.
Buradan bu programa izin
ve tüm ülkelere teşekkür
ederiz." Dedi.
YILDIZKAYA: "RALLİYE

GORDİON'DA START
VERİLMESİ ÖNEMLİ

MESAJLAR İÇERİYOR
Uluslararası Türk Kültür

Teşkilatı (TÜRKSOY) ile
Doğu Batı Dostluk ve Barış
Rallisi Derneği ortaklığında
düzenlenen Tuna'dan
Orhun'a İpek Yolu Rallisi'nin
Ankara-Sivas etabıyla ilgili
konuşan Polatlı Belediye
Başkanı Mürsel Yıldızkaya
ise; "Yerel yönetim olarak
Gordion Antik Kenti'miz
UNESCO Dünya Mirası
Listesi'ne girebilmesi için
elimizden geleni yapıyoruz.
Bu programın burada
yapılması aslında UNESCO
Dünya Mirası Listesi'ne
alınması için önemli bir
mesaj içeriyor. 'Tuna'dan
Orhun'a İpek Yolu Rallisi'nin
Gordion'da yapılması da
UNESCO Dünya Mirası
aday listesinde olan
Gordion Antik Kenti için
önemli bir etkinlik oldu.
Belediye olarak bizlerde bu
etkinliğe ev sahipliği yapıp
misafirlerimizi iyi bir şekilde
ağırladık. Katılan herkese
teşekkürlerimi sunuyorum."
Diye konuştu.
Güzergah üzerindeki
ülkeler ile şehirlerin tarihi,
kültürel, doğal ve turistik
güzelliklerinin reklamının
hedeflendiği ve Ankara-
Sivas etabının Gordion'da
start verildiği ralli, UNESCO
Dünya Mirası Listesi'ne
girmeyi hedefleyen Gordion
için de önemli katkı sunmuş
oldu.

GORDİON'DA İPEK YOLU RALLİSİ

Ali Rıza Ovacık
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Değerli Dostlarım ve Arkadaşlarım;
MHP Eski İlçe Başkanı Tuncer Öztürk'ün kızı

SENA ÖZTÜRK
ile Polatlı Özel Halk Otobüsleri Kooperatifi Başkanı ve

PTO Meclis Üyesi Erdal Çınar'ın kardeşi
YILMAZ CAN ÇINAR,

evlilik kervanına katılmışlardır.
ÇINAR ve ÖZTÜRK ailelerini tebrik eder, genç çifte

ömür boyu mutluluklar dilerim.
Hayırlı ve Uğurlu Olsun.

TEBRİK

POLATLI POSTASI - AYKUT KAYA

‘Tuna'dan Orhun'a İpek
Yolu Rallisi' programı için
Moldova Büyükelçisi
Dmitri Croitor Polatlı'ya
geldi. Dmitri Croitor,
Polatlı'ya övgü dolu
sözler kullandı.
'Tuna'dan Orhun'a İpek Yolu
Rallisi' programı için
Moldova Büyükelçisi Dmitri
Croitor Polatlı'ya geldi.
Dmitri Croitor, Polatlı'ya
övgü dolu sözler kullandı.
Uluslararası Türk Kültür
Teşkilatı (TÜRKSOY) ile
Doğu Batı Dostluk ve Barış
Rallisi Derneği ortaklığında
düzenlenen Tuna'dan
Orhun'a İpek Yolu Rallisi'nin
Ankara-Sivas etabı için
Gordion Antik Kenti'nde
başladı. Polatlı Belediyesi
16 büyükelçilerin ye yer
aldığı kahvaltı

organizasyonu düzenledi.
CROİTOR: YAPMIŞ

OLDUĞUNUZ
IŞIKLANDIRMA SİSTEMİ

ÇOK BÜYÜLEYİCİ
'Tuna'dan Orhun'a İpek Yolu
Rallisi' T.C. Dışişleri
Bakanlığı, T.C. Kültür ve
Turizm Bakanlığı, T.C.
Dışişleri Bakanlığı Avrupa
Birliği Başkanlığı
himayelerinde ve Polatlı
Belediyesi'nin ev
sahipliğinde düzenlendi.
Moldova Büyükelçisi Dmitri
Croitor, kahvaltı
programında Dışişleri
Bakan Yardımcısı Ahmet
Yıldız ve Polatlı Belediye
Başkanı Mürsel
Yıldızkaya'yla görüşerek
Polatlı için övgü dolu sözler
söyledi. Dmitri Croitor,
Yıldız ve Yıldızkaya'ya,

"Ben onlarca ülke gezdim
ama sizin şehriniz kadar
renkli misavirperver bir şehir
görmedim. Özellikle
Polatlı'ya girişte yapmış
olduğunuz ışıklandırma
sistemi çok büyüleyici.
Etkinlikten dolayı
düzenlenen bu kahvaltı
organizasyonu sizin ve
şehrinizin de ne kadar
misafirperver olduğunu
gösteriyor." İfadelerini
kullandı.
Moldova Büyükelçisi Dmitri
Croitor'a övgü dolu sözleri
için teşekkür eden Dışişleri
Bakan Yardımcısı Ahmet
Yıldız ve Polatlı Belediye
Başkanı Mürsel Yıldızkaya
makam araçlarına binerek
Gordion'da düzenlenen
programa katılım sağladı.

SİNEM KOPAR

MOLDOVA BÜYÜKELÇİSİNDEN POLATLI'YA ÖVGÜ

Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı Belediye Meclis
Üyesi Özcan Köklü,
Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı İlçe Başkanlığı 13.
Olağan Kongresi'nde,
Polatlı Belediye Başkanı
aday adayı olduğunu
açıkladı.
Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı İlçe Başkanlığı 13.
Olağan Kongresi, dün saat
10.00'da Polatlı Konak
Güldeste Düğün
Salonu'nda gerçekleştirildi.
Mevcut Başkan Bilal Haşim
Avcı'nın tek aday olarak
girdiği kongrede,
Cumhuriyet Halk Partisi
Polatlı Belediye Meclis
Üyesi Özcan Köklü'nün
açıklamaları güne damga
vurdu. Köklü, 2024'ün Mart
ayında gerçekleştirilecek
yerel seçimler öncesinde
Polatlı Belediye Başkanı
aday adayı olduğunu
açıkladı.
“ZOR GÜNDE VARIM, HİÇ

KİMSEYE HİÇBİR ŞEY
DANIŞMADAN

SÖYLÜYORUM”
Cumhuriyet Halk Partisi

Polatlı İlçe Başkanlığı 13.
Olağan Kongresinde,
Polatlı Belediye Başkanı
aday adayı olduğunu
açıklayan Özcan Köklü,
“Bütün konuşmalar benim
için değerli. Ben konuşma-
mı uzatmayacağım,
arkadaşlarım her şeyi

açıkladılar. Herkes
değişimden yana. Böyle zor
bir günde açıklıyorum:
Polatlı Belediye Başkanı
aday adayıyım. Zor günde
varım, hiç kimseye hiçbir
şey danışmadan
söylüyorum” ifadelerine yer
verdi.

KÖKLÜ: POLATLI BELEDİYE
BAŞKANI ADAY ADAYIYIM

Ali Rıza Ovacık
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TEVFİK EMRE EFE
SİNEM KOPAR

- BEHRAM CANPOLAT
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Genç Polatlı Spor Kulübü
Muaythai 30 Ağustos
Zafer kupasında 4 Altın 1
Bronz madalya kazanarak
turnuvayı tamamladı.
Genç Polatlı Spor Kulübü 5
sporcu ile katıldığı Muaythai
30 Ağustos Zafer
kupasında 4 Altın 1 Bronz
madalya kazanarak
turnuvayı tamamladı.
Derece yapan sporcular
ise; Nurhat Türe Ankara
Birincisi, Nisa Nur Açıksözlü
Ankara Birincisi, Ayşe
Güleç Ankara Birincisi,

Defne Özşan Ankara
Birincisi, Yağmur Tanay
Çınar Ankara Üçüncüsü
oldu.

HAZIRLIKLAR DEVAM
EDECEK

Genç Polatlı Spor Kulübü
antrenörleri Murat Yazıcı ve
Gürkan Kaya derece yapan
sporcuları tebrik etti.
Başarılarının devamını
dileyen antrenörler
gerçekleşecek olan
müsabakalar için
hazırlıkların tüm hızıyla
devam edeceğini belirtti.

GENÇ POLATLI SPOR KULÜBÜ'NDEN 4 ALTIN 1 BRONZ MADALYA

30 Ağustos'ta Çanakkale'de
düzenlenecek olan
Uluslararası Çanakkale Boğazı
Yüzme Yarışları'nda ilçemizi
genç yüzücü Tuana Taşçı
temsil edecek.
Kariyerinde Türkiye
şampiyonlukları, uluslararası
maraton şampiyonlukları,
bölgesel lig şampiyonlukları ve
sayısız Balkan şampiyonlukları
elde eden Polatlılı genç yüzücü
Tuana Taşçı, 30 Ağustos'ta
Çanakkale'de düzenlenecek olan
ve 20'den fazla ülkenin katılım

sağlayacağı Çanakkale Boğazı
Yüzme Yarışları'nda
şampiyonluğu hedefliyor.
Podyumda yer alarak kariyerine
önemli bir başarıyı daha eklemek
isteyen Taşçı, aynı zamanda
Polatlı'yı bir kere daha
gururlandırmanın hayalini
kuruyor.

"ATALARIMIZ İÇİN
YÜZECEĞİM”

Çanakkale Boğazı Yüzme
Yarışları'ndan önce basın
mensuplarına açıklamalarda
bulunan Taşçı, “Şehitlerimizin

ruhu ve Çanakkale'de şehit olan
tüm büyüklerimiz ve atalarımız
için yüzeceğim. Ben de bir şehit
torunuyum. Bu anlamlı günde
birinci olmak ve ülkemizi
kürsünün en üstünde temsil
etmek istiyorum. Aziz
şehitlerimizin ruhu şad olsun"
ifadelerine yer verdi.
Polatlı Belediye Başkanı Mürsel
Yıldızkaya, yarışlar öncesi Tuana
Taşçı ile bir araya geldi. Başkan
Yıldızkaya, Polatlılı genç yüzücü
Tuana Taşçı'ya başarılar diledi.

BEHRAM CANPOLAT

TUANA TAŞÇI ZAFER İÇİN KULAÇ ATACAK

Ali Rıza Ovacık
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